
 Протокол
№ 

гр. София,    25.04.2025 г.

 АДМИНИСТРАТИВЕН СЪД - СОФИЯ-ГРАД,  ХVІІІ КАСАЦИОНЕН СЪСТАВ, в 
публично заседание на 25.04.2025 г. в следния състав:

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Милена Славейкова
ЧЛЕНОВЕ:    Антони Йорданов

Мария Бойкинова

 
 
при участието на секретаря Богданка Гешева и при участието на прокурора 
Вихра Попхристова, като разгледа дело номер  1431  по описа за  2025  година 
докладвано от  , и за да се произнесе взе предвид следното:

 На именното повикване в 11.15 часа се явиха: 

КАСАТОРЪТ  Агенция  „Пътна  инфраструктура“  -  редовно  призован  за  днешното  съдебно 
заседание, не се представлява.
ОТВЕТНИКЪТ  „ДАФ  ТРАНС“  ООД  –  редовно  призован  за  днешното  съдебно  заседание, 
представлява се от адв.К., преупълномощен от адв.Л., с пълномощно от днес. 
СГП – редовно призована, явява се прокурор П..

СТРАНИТЕ(поотделно): Да се даде ход на делото.

СЪДЪТ намира, че няма пречка за даване ход на делото, поради което
ОПРЕДЕЛИ:

ДАВА ХОД НА ДЕЛОТО.

ДОКЛАДВА касационната жалба. 
ДОКЛАДВА  отговор  по  КЖ  и  писмени  бележки  от  юрк.Т.,  процесуален  представител  на 
касатора.

Адв.К. - Оспорвам касационната жалба. Поддържам отговора на КЖ. Няма да соча доказателства. 
Нямам доказателствени искания.
Прокурорът - Нямам доказателствени искания и няма да соча нови доказателства.

СЪДЪТ с оглед липсата на други доказателства
ОПРЕДЕЛИ:



ДАВА ХОД ПО СЪЩЕСТВО.
Адв.К. – Представям писмени бележки, в които подробно сме развили аргументите по жалбата. 
Поддържам  изцяло  същата.  В  решението  си  СРС  правилно  е  отчел  обстоятелството,  че  в 
редакцията, действала към момента на издаване на електронния фиш разпоредбата на чл.189ж от 
ЗДвП не е предвиждала възможност електронен фиш да се издава в хипотезата на чл.179б от 
ЗДвП и на това основание правилно е отменил електронния фиш. Искам да кажа, че по дело № 
С-61/23  г.  съдът  на  СЕС  по  сходен  тип  дела,  се  е  произнесъл,  че  санкционна  система  като 
българската,      която предвижда фиксирани по размер санкции, не съответства на принципа на 
пропорционалност и се формира константна практика на съдилищата,      която отменя на това 
основание електронни фишове и НП. Моля, да отхвърлите КЖ и да постановите решение,      с 
което да потвърдите решението на СРС като валидно, допустимо и правилно и постановено в 
съответствие с всички изисквания на материалния и процесуалния закон. Моля да ни присъдите 
юрисконсултско възнаграждение, за което представям списък с приложение.

Прокурорът – Моля да се потвърди решението на СРС като правилно и законосъобразно.

СЪДЪТ ОБЯВИ, ЧЕ ЩЕ СЕ ПРОИЗНЕСЕ С РЕШЕНИЕ В СРОК.

Протоколът е изготвен в съдебно заседание, което приключи в 11.19    часа.

ПРЕДСЕДАТЕЛ:
 

              СЕКРЕТАР:

 


